
PROTOKÓŁ NR XIV/2019 - PROJEKT 

XIV Sesja w dniu 15 października 2019.  

Obrady rozpoczęto 15 października 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

1. Otwarcie obrad XIV Sesji Rady Gminy Lipno. 
Przewodniczący Rady Gminy, Bartosz Zięba, ogłosił otwarcie obrad XIV Sesji Rady Gminy 

Lipno oraz powitał wszystkich zebranych.  

 

 

2. Ustalenie quorum. 
Przewodniczący Rady stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 15 

Radnych, co stanowi quorum, a to oznacza, że podejmowane przez Radę Gminy decyzje będą 

prawomocne. 

W załączeniu listy obecności Radnych Gminy Lipno oraz pozostałych uczestników Sesji. 

 

 

3. Przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi i pytania do projektu protokółu poprzedniej Sesji. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu poprzedniej Sesji. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokółu poprzedniej Sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Sylwester Przydrożny, 
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Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Menes, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż protokół poprzedniej 13.  Sesji Rady Gminy Lipno został 

przyjęty większością głosów. 

 

 

4. Informacja Wójta Gminy z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy, Łukaszowi Litce.  

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z najważniejszych działań podjętych w Urzędzie Gminy 

w okresie międzysesyjnym. 

Informacja pisemna w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy, aby przedstawiła opinie Komisji do projektów uchwał procedowanych na dzisiejszej 

Sesji.  

Przewodnicząca Komisji,  Radna Agnieszka Francke, poinformowała, że Komisja Budżetu, 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy na posiedzeniach odbytych w dniach: 7 i 14 października br. 

m.in. omówiła i zaopiniowała projekty uchwał proponowane na dzisiejszą Sesję. Dodała, że 

Komisja przyjęła pozytywną opinię do wszystkich projektów uchwał przedłożonych w 

drukach od 106 do 114, rekomendując je Wysokiej Radzie do podjęcia. 

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Lipno, dla obszaru położonego w miejscowości Wilkowice, druk nr 110. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w miejscowości 

Wilkowice, druk nr 110. Stwierdziwszy, iż opinia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy jest znana, zapytał o pytania do projektu proponowanej uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru 

położonego w miejscowości Wilkowice, druk nr 110. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Lipno, dla obszaru położonego w miejscowości Wilkowice, druk nr 110. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, dla obszaru położonego w miejscowości 

Wilkowice, została podjęta jednogłośnie.  

/W załączeniu druk nr 110 oraz  Uchwała nr XIV/97/2019/ 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, druk nr 106. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Lipno, druk nr 106. Stwierdziwszy, iż opinia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy 

jest znana, zapytał o pytania do projektu proponowanej uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Lipno, druk nr 106. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno, druk nr 106.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lipno została 

podjęta jednogłośnie.  

/W załączeniu druk nr 106 oraz  Uchwała nr XIV/98/2019 / 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 107. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 107. Stwierdziwszy, iż opinia 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy,  zapytał o pytania do projektu proponowanej 

uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości, druk nr 107. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, druk nr 107 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości  została podjęta jednogłośnie.  

/W załączeniu druk nr 107 oraz  Uchwała nr XIV/99/2019 / 

 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Lipno na lata 2019-2023, druk nr 108. 
Przewodniczący Rady  zaproponował podjęcie uchwały zmieniającej wieloletni program 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na lata 2019-2023, druk nr 108. 

Stwierdziwszy, iż opinia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy jest znana,  zapytał o 

pytania do projektu proponowanej uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały 

zmieniającej wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na 

lata 2019-2023, druk nr 108. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały zmieniającej wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Lipno na lata 2019-2023, druk nr 108.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Lipno na lata 2019-2023 została podjęta jednogłośnie.   

/ W załączeniu druk nr 108 oraz Uchwała nr XIV/100/2019/ 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, druk nr 109. 
Przewodniczący Rady  zaproponował podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości, druk nr 109. Stwierdziwszy, iż opinia Komisji Budżetu, Rolnictwa i 

Rozwoju Gminy jest znana,  zapytał o pytania do projektu proponowanej uchwały.  
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Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, druk nr 109. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, druk nr 109.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 109 oraz Uchwała nr XIV/101/2019/ 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno, druk nr 111. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Lipno, druk nr 111. Stwierdziwszy, iż opinia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy 

jest znana,  zapytał o pytania do projektu proponowanej uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Lipno, druk nr 111 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno, druk nr 111.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Lipno została podjęta 

jednogłośnie. 

/ W załączeniu druk nr 111 oraz Uchwała nr XIV/102/2019/ 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2019, druk nr 112. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Lipno na rok 2019, druk nr 112. Stwierdziwszy, iż opinia Komisji Budżetowej jest znana,  

zapytał o pytania do projektu proponowanej uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2019, druk nr 112. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2019, druk nr 112.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

 

PRZECIW (1) 

Anna Menes 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2019 została podjęta większością głosów. 

/ W załączeniu druk nr 112 oraz Uchwała nr XIV/103/2019/ 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno 

na lata 2019-2028, druk nr 113. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2019-2028, druk nr 113. Stwierdziwszy, iż opinia 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gmin jest znana,  zapytał o pytania do projektu 

proponowanej uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2019-2028, druk nr 

113. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 

2019-2028, druk nr 113.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, 

Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 
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PRZECIW (1) 

Anna Menes 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwester Przydrożny 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2019-2028 została podjęta większością głosów. 

/ w załączeniu druk nr 113 oraz Uchwała nr XIV/104/2019/ 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

druk nr 114. 
Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, druk nr 114. Stwierdziwszy, iż opinia Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 

Gminy jest znana,  zapytał o pytania do projektu proponowanej uchwały.  

Żadnych zgłoszeń nie było.   

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, druk nr 114. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, druk nr 114.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Jeannette Krauze, Edyta Krysiewicz, Marta Lipka, 

Iwona Lorenc-Zimniak, Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, 

Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, 

Bartosz Zięba 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków została podjęta jednogłośnie.  

/ W załączeniu druk n 114 oraz Uchwała nr XIV/105/2019 / 

 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy, Łukasz Litka, odczytał informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych za rok 2018.  

/ informacja Wójta Gminy – pismo Org.2124.30.2019 w załączeniu/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał informację Wojewody Wielkopolskiego z 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za rok 2018  oraz informację z analizy 
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oświadczeń majątkowych za rok 2018 przeprowadzonej przez Przewodniczącą Rady Gminy 

Lipno. 

/ w załączeniu: pismo Wojewody Nr KN-VII.414.58.2019.3 oraz pismo RG.0043. 9. 2019/ 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym.  

Radna Iwona Lorenc-Zimniak odnosząc się do realizowanej inwestycji – budowy chodnika 

przy ul. Spółdzielczej w Lipnie,  zapytała o możliwość wyasygnowania dodatkowych 

środków w budżecie Gminy na wymianę krawężnika przy chodniku na odcinku 

nieruchomości ul. Spółdzielczej nr 4 – odcinku wcześniej odnowionego chodnika przez 

właściciela posesji.   

 

Radna Joanna Płonka zapytała o realizację interpelacji  zgłoszonych na poprzedniej Sesji w 

sprawie bezpiecznego poruszania się na drodze wzdłuż drogi prowadzącej o torów 

kolejowych w Lipnie  w kierunku Osiecznej. 

 

Przewodniczący Klubu, Radny Jacek Pawłowski poinformował, iż Klub Radnych W zgodzie 

dla dobra Gminy zwiększył liczbę swoich członków – do Klubu dołączył Radny Mieczysław 

Reszczyński. Następnie,  zaproponował, aby Klubom Radnych rozważyły dokonanie takich 

zmian w składach osobowych Komisji Rady, aby umożliwić pracę w nich każdemu Radnemu. 

 

Przewodniczący Rady wyraził poparcie powyższej propozycji.   

 

Radna Jeannette Krauze złożyła interpelację w sprawie udrożnienia w Górce Duchownej 

drogi gminnej prowadzącej w kierunku do szkoły.   

 

Radny Sylwester Przydrożny zgłosił problem wieloletniej awarii oświetlenia ulicznego na ul. 

Święciechowskiej w Wilkowicach. 

 

Radny Marcin Grobelny poinformowawszy, iż mieszkańcy Wilkowic, ulic: Nowej, Długiej, 

Krótkiej i Poprzecznej  złożyli petycję o trwałą naprawę ulicy Nowej w Wilkowicach, złożył 

interpelację w sprawie pilnej naprawy ul. Nowej i Krótkiej w Wilkowicach oraz zapytał o 

wykorzystanie budżetu po stronie wydatków na utrzymanie dróg wg stanu na chwilę obecną.   

 

Radny Jacek Pawłowski zapytał o budowę boiska sportowego w Koronowie. Także w tej 

sprawie wypowiedział się Sołtys Koronowa, Szczepan Mencel. 

 

Na niektóre z powyższych zgłoszeń krótkich odpowiedzi udzielił Wójt  Gminy. 

 

Następnie Radna Anna Menes zabrała głos w sprawie rozpoczęcia budowy Przedszkola w 

Wilkowicach. Nawiązała do swoich trzech interpelacji w tej sprawie i odpowiedzi Wójta 

Gminy, odczytując ich treść.   

W powyższej sprawie wypowiedział się Pan Wójt, po czym wywiązała się dyskusja  w 

temacie budowy Przedszkola, w której poza Wójtem Gminy i Radną Anną Menes, głos 

zabrali także Przewodniczący Rady Gminy Bartosz Zięba,  Radny Sylwester Przydrożny,  

Radny Marcin Grobelny, Radny Jacek Pawłowski, Radna Joanna Płonka, a później, za zgodą 

Przewodniczącego Rady, mieszkanka Wilkowic, Pani Agnieszka Pawlicka.   

 

Następnie Pan Przewodniczący podziękował wszystkim zaangażowanym w przeprowadzenie 

akcji sadzenia cebulek tulipanów przez przedszkolaków Przedszkola w Lipnie - na 

skrzyżowaniu ulic: Powstańców Wielkopolskich  i Maksymiliana  Jackowskiego w Lipnie.  
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15. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim 

za przybycie i udział oraz ogłosił zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy Lipno.  

 

 

  

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Lipno 

  

 

Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


